



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Styrelsemöte för Arjeplogs Ridklubb i Torborg den 19 september 2019.

### NÄRVARANDE

*Måna Fjellman*

*Sophie Olsson*

*Åsa Larsson*

*Sten-Åke Nilsson*

*Andree Bergman*

### § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### § 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON

Styrelsen beslutade att välja Åsa Larsson att justera protokollet.

### § 3 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

### § 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll gicks igenom.

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 21 augusti och lägga det till handlingarna.

### § 5 RAPPORT FRÅN RIDSKOLEANSVARIG

- BAS utbildningen har genomförts och vi hade många deltagare. Nu har vi bara 3 instruktörer/hjälpinstruktörer som inte gått denna utbildning.
- Sophie undersöker ifall vi kan ha en instruktörskurs med Vea som vuxenskolan kan hjälpa till att finansiera, där instruktörerna kan få lite mer tips och trix om just instruktörsbiten. Sophie återkommer om mer info gällande detta när det är aktuellt.
- Tappsco-kurs planeras. Intresseanmälan är utskickad. Sophie undersöker om det går att få tag i teorimaterial någonstans ifrån. Mer information kommer.
- Vuxenskolan bjuder in alla instruktörer som inte gått deras grundutbildning.

SA  
SOL  
10/09



## § 6 RAPPORT FRÅN HÄSTANSVARIG

- Ramona och Filur har avlivats 2019-09-19. Tyvärr gick inte Filurs fång att bota utan han hade ont när han gick. Ramona hade ont i ett ben och det ville inte heller bli bra.
- Vi söker med ljus och lykta efter nya passande ridskolehästar. I nuläget har vi behov av två stycken viktbärande hästar.
- Russin är halt och har varit på besök hos veterinären. Han verkar ha halkat i hagen och fått en senskideskada. Han ska på återbesök om ca 3 veckor.

## § 7 RAPPORT FRÅN PRIVATHÄSTANSVARIG

*Vi hade privathästägarmöte 11/9 och då pratade vi bland annat om att skriva tydliga instruktioner angående täcken, benskydd m.m. Texten ska vara STOR och gärna i punktform.*

*Täckesgalgarna, foderhinkar m.m. ska vara tydligt uppmärkta.*

*Då det hänger sadlar, täcken m.m. på sadelhängarna i sadelkammare är det svårt att veta vem som har vilken sadelhängare. Alla ska tydligt märka upp vilken sadelhängare de använder. Man har rätt till 2 hängare per privathäst.*

*Fodersäckar ska inte förvaras i foderkammaren i ridhuset. Då katterna inte har tillåtelse att vara i ridhuset har råttor/möss en fristad där. De gnager gärna sönder säckarna. Vi ska undvika att mata gnagarna!! Den som spiller kraftfoder på golvet då den ställer iordning sina foderburkar måste sopa upp fodret på en gång.*

*Uppstallning: Just nu är det 7 privata hästar/ponnyer uppstallade på ARK. Ytterligare 2 stora hästar och en ponny är på gång att flytta in hos oss. Om dessa tre kommer så finns det inte fler stallplatser att hyra ut.*

*Stallhyror, anläggningskort, medlemsavgifter, foder m.m. erbjuds att faktureras till privathästägarna. Genom detta så blir det lättare att komma ihåg att betala sina avgifter samt att det blir lättare att bokföra och avstämma att allt blir betalt.*

Rapporten från privathästansvarig läggs till handlingarna.

## § 8 RAPPORT FRÅN PROJEKTGRUPPEN MULTIARENA

Efter hjälp från Leader Lapplands verksamhetsledare har vi lyckats få in alla handlingar som behövs för att få in vårt projekt.

Nytt avtal är inte upprättat och kommer troligen inte heller att upprättas innan ny fastighetschef är på plats. Hasse tillträder 14 oktober. Emil Sundström ber oss att påminna honom/Hasse om andemeningen i avtalet då han inte riktigt förstod hur vi ville ha avtalet.

SO  
SJV  
O  
O



På frågan om upphandling har vi inget svar ännu, men - är kommunen huvudman för projektet så måste det följa LOU, finns inga genvägar. Fråga som är ställd till upphandlingsenheten i Arvidsjaur är om vi behöver upphandla då vi bygger i kommunens fastighet. Enligt Lovisa så ska inte detta behövas då det är vi som förening som driver projektet.

Det enda vi behöver komma in med nu är ett kontoutdrag som visar att vi har de likvida medlen som krävs.

## § 9 RAPPORT FRÅN UNGDOMSSEKTIONEN

Ingen rapport har inkommit till styrelsen.

## § 10 PERSONAL

## § 11 EKONOMI

- Sponsorrappport från Magdalena: *ICA har betalat ut en större summa, och det kommer mer 😊*  
*Stenis vet hur mycket vi fått, var det 10 000 kr?*  
*Fråga: skulle vi kunna vara dem behjälpliga på något sätt som tack för pengarna?*  
Styrelsen säger att självklart ska vi hjälpa Ica om de hör av sig och behöver vår hjälp.  
*COOP har beviljat 5 000 kr och de stämmer som krav en motprestation.*  
*Fråga: skall vi se om vi kan hjälpa till med något inför deras "Grand opening"? Eftersom vi inte gjorde något förra året och kan vara bra att hålla sig på god fot 😊*  
*Icemakers: kan sponsra med en 51tum LG TV, kontorsbors mm.*  
*Fråga: vem/vilka vill åka till Icemakers och kika? Samt koordinera upplockning? Vart kan vi ställa sakerna i väntan på att bygget skall bli klart?*  
Styrelsen föreslår att Magdalena och Laila tillsammans far och kollar på sakerna. Sten Åke och Andree kan hjälpa till med frakt om det blir aktuellt.
- Höstterminens ridavgifter har skickats ut. Sophie har ett nytt faktureringsystem som kommer att underlätta båda faktureringen, bokföringen och avstämningen.
- För att underlätta faktureringsarbetet ber Sophie om att få behörighet att se vårt bankkonto, för att enkelt se när inbetalningar kommer in. Banken har informerat om att det är firmatecknaren som kan ge Sophie tillgång till företagets konto och firmatecknaren väljer då även vad hon kan göra i internetbanken exempelvis att bara se konto & kontoutdrag. Styrelsen beslutar att ge Sophie denna behörighet.
- En del av 2019 års medlemsavgifter är inte betalda till fullo, då de har blivit felaktigt fakturerade. Styrelsen beslutar att låta detta vara för denna gång och istället fakturera rätt till nästa år. Sophie ska däremot gå igenom och se om det finns någon aktiv som ännu inte betalat in någon medlemsavgift alls.
- Sten Åke har begärt in en offert från Stenvalls Trä på spån. Styrelsen diskuterar fördelar och nackdelar med att ha spånbalor istället för hela containrar som nu.



## § 12 SÄKERHET

Ingenting att rapportera.

## § 13 ÖVRIGA FRÅGOR

- Vi planerar in ett medlemsmöte söndag 29/9 15.00. Sophie fixar annonsering. Det som ska tas upp på mötet är: Samtyckesblankett, Klippkort, Säkerhet/upsamlingsplats  
Vad gör man om man är sjuk, Vem är ansvarig för vad och vem ska man vända sig till vid olika frågor. Sophie undersöker om det är något mer som vi ska ta upp. Carina tar på sig att leda mötet och Måna tar på sig att fixa fika.

## § 14 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE

Styrelsen beslutade att förlägga nästa styrelsemöte 22 oktober kl 19:00 hos Sten Åke i Torborg.

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Sophie Olsson

Justeras, ordförande

Sten-Åke Nilsson

Justeras

Åsa Larsson